



P.O. Box 429, Cornwall, Ontario K6H 5T2

MEMBERSHIP APPLICATION FORM / DEMAND D'ADHESION

A Volunteer and Non-Profit
Organization

Une organisation à but non
lucrative et de volontaire

The Cooper Marsh Conservators invite you to join them in maintaining and promoting Cooper Marsh as a valuable natural resource and wetlands education centre. We promote environmental awareness programs that encourage the appreciation and enjoyment of wetlands and wildlife. With your help, our goal is to maintain a very valuable and irreplaceable wetland for future generations.

Les conservateurs de Marais Cooper vous lance une invitation à nous rejoindre pour aider à préserver et maintenir le Marais Cooper en tant qu'une richesse naturelle de valeur et un centre d'éducation sur les marécages. Nous encourageons des programmes de sensibilisation sur l'environnement et une appréciation pour les marécages. Avec votre aide, nous continuerons à conserver ce marais qui est un héritage irremplaçable pour les générations à venir.

Membership Fees / Frais d'adhésion

\$ 15.00 (Students and seniors / étudiants ou aînés)

\$ 25.00 (Individual / individuelle)

\$ 40.00 (Family / famille)

\$200.00 (Corporate / corporation)

NAME / NOM: _____

ADDRESS / ADRESSE: _____

TELEPHONE: _____

EMAIL: _____

* Cheque to be made payable to the Cooper Marsh Conservators Inc.

* Payer à l'ordre de Cooper Marsh Conservators Inc.